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   R E P U B L I K A   H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 
             GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR ŠKURINJSKA DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA ŠKURINJSKA DRAGA 
 

Klasa:    024-05/24-01/30 
Ur.broj:  2170-1-03-04-24-10 
Rijeka,   31.svibnja 2024. 

    
ZAPISNIK 

SA 14. SJEDNICE VMO ŠKURINJSKA DRAGA 
 

14. sjednica VMO Škurinjska Draga održana je 28. svibnja 2024. (utorak), s početkom u 14:00 sati 
u prostorijama Mjesnog odbora Škurinjska Draga, Porečka 94. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Miroslav Deković, predsjednik VMO 
- Julija Kordić, zamjenica  predsjednika VMO 
- Davor Šojat, član VMO  
- Dragica Fadljević, voditeljica Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Vesna Širola, Viša stručna suradnica  Odsjeka za mjesnu samoupravu 
- Gordana Kosić, stanovnica Ulice Lipa 
- Ana Veršić, stanovnica Ulice Lipa 
- Minorka Modrić, KD Čistoća 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Anela Kajtezović, članica VMO  
- Nikolina Šaponja, članica VMO  

 
 

Zapisnik sa 13. sjednice održane 30. travnja 2024.g. jednoglasno je usvojen. 
 

Sjednicu je otvorio Predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 
 

 
1. Iznošenje 7 godina starog plana za gu 
2. Nadzorne kamere 
3. Status sa rijeka plusom 
4. Status s mini busom 
5. Eko akcija – datum 01.06.2024.  I 02.06.2024., narudžbenice za opremu i sadnice / 

odvoz smeća 
6. Turnir Adria 
7. Dan MO 
8. Deratizacija u ulici Lipa 
9. Razno 

 
 
 Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
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TOČKA 4. 
 Dragica Fadljević pojasnila je da su dopisi poslani i čeka se odgovor..  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje. Zatražit će se požurnica KD Autotroleja d.o.o. 
 
 
 
 
 

 
Prije prelaska na prvu točku dnevnog reda, predsjednik VMO, Miroslav Deković upoznao je vijećnike 
da su sugrađanke , gđa Kosić i Veršić iskazale interes doći na sjednicu vijeća i iznijeti dugogodišnju 
problematiku vezanu za nepoželjnu vegetaciju iza njihovih kuća u Ulici lipa  42 B i 44 A na kojoj  se 
gomila nered, te se pojavila najezda štakora i zmija. Kako su njihovi stambeni objekti u blizini , 
deratizacija smo njihovih privatnih okućnica ne pomaže puno. Glodavci im rade štetu na 
automobilima, ali i u vrtovima gdje pokušavaju imati svoje povrtnice. Također je tamo nekakav 
spremnik nafte koji treba maknuti. 
Dragica Fadljević rekla je da je odmah po primitku maila koji je upućen MO Škurinjskoj Draga isti 
proslijeđen komunalnom redarstvu i kolegama u Odsjek zajedničke komunalne djelatnosti. Od 
strane komunalnog redarstva zatražena je identifikacija čestica i vlasništva  na k.č. 3120/7 k.o. 
Zamet, geodetski i pravni dio. Odsjek zajedničke komunalne djelatnosti obratio se i Nastavnom 
zavodu za javno zdravstvo. 
Gospođe su bile vidno zabrinute jer problem traje već duži niz godina. Vijeće je donijelo zaključak 
da će sa svoje strane napraviti sve što je u njihovoj mogućnosti i podržati, odnosno dati pozitivno 
mišljenje na potrebu čišćenja i deratizacije opisanog područja. 
Prilikom razgovora , dotaknula se i tema uređenja igrališta u Ulici Antuna Mihića koja vrlo sporo 
napreduje, a prijedlog je malih komunalnih akcija. Dragica Fadljević pozvala je kolegu Borisa 
Škorića iz Odsjeka zajedničkih komunalnih djelatnosti koji je pojasnio da bi u tijeku ove godine 
igralište trebalo biti asfaltirano, te eventualno postavljene ograde i koševi. 
 
Po završetku rasprave gospođe su napustile sjednicu. 
 
 
TOČKA 1. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković pojasnio je da ga zanima dio koji se odnosi na područje 
Brodokomercovog marketa. Dragica Fadljević pojasnila je da je poslan upit za sastanak prema 
upravni odjelima. Povratni odgovor dobiven je od pročelnice Maje Malnar koja smatra da u ovom 
trenutku vezano za tema prostora Brodokomerca i parkinga i promjena na tom prostoru nije vezano 
ništa što bi Upravni odjel za komunalni sustav i promet u ovom trenu mogao napraviti. 
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su informacije na znanje. Poslati požurnicu za sastanak sa Upravnim 
odjelom za gradsku imovinu i Upravnim odjelom za prostorno uređenje i graditeljstvo. 
 
 
TOČKA 2.  
Dragica Fadljević pojasnila je da su dopisi poslani i prema policijskoj upravi i prema  Upravnom 
odjelu za komunalni sustav i promet .  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te je donesen zaključak da se uputi 
požurnica. 
 
TOČKA 3. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković iskazao zadovoljstvo da je sve što je bilo potrebno i odrađeno 
glede označavanja pješačkih prijelaza. Zahvala g. Badrić Miroslavu i Rijeka plusu.  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje.  
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TOČKA 5. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković iskazao je želju da se održi prva od eko akcija za vikend 01. i 02. 
lipnja 2024.  Lokacija bi bila prostor iza Jelićeve 1 i park pokraj Jelićeve 1. zatražio je narudžbenice za 
sadnice, materijal i sl.  Dragica Fadljević objasnila je da se prije eko akcije treba točno precizirati lokacija, 
obući teren sa kolegama iz KD Čistoća, i Odsjeka zajedničke komunalne djelatnosti, da bi se vidjelo što 
treba napravit. Procjenu troškova dala bi KD Čistoća, a onda se shodno broju volontera planira nabava 
hrane i rukavica. Također ukoliko se nešto želi saditi kolegice iz Odsjeka zajedničke komunalne 
djelatnosti moraju biti upoznate i dati suglasnost.  Eko akcija bila bi sastavni dio dana MO: 
U razgovor se uključila i zamjenica predsjednika VMO Julija Kordić koja smatra d je prerano za taj vikend 
išta organizirati obzirom da je vremenska prognoza loša.  
Minorka Modrić rekla je da KD Čistoća ima već dogovorena slijedeća dva vikenda i nemaju kapaciteta 
pokriti i ovu eko akciju, a sadnja je svakako bolja na jesen, nego sada kada nastupa ljeto.  
 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te donijet zaključak da se eko akcija odgodi za 
jesen. 
 
TOČKA 6. i 7. 
Predsjednik VMO, Miroslav Deković pojasnio je turnir Adria dio dana MO. 
Dragica Fadljević zamolila je da se napravi plan, koje bi sve aktivnosti bile u danima MO, od kada do 
kada bi trajale. Što treba napraviti, dogovoriti. Kada se napravi plan, dogovarat će se aktivnosti sukladno 
financijskim planiranim sredstvima. 
Zaključak: 
Prisutni vijećnici primili su  informacije na znanje, te je zaključeno da će predsjednik dostaviti 
plan 
 
TOČKA 8. 
Ova točka već je objašnjena u uvodnom dijelu sa gošćama.   
 
Točka 9. 
Dragica Fadljević upoznala je vijeće da je u tijeku odabir tajnice za njihovo Vijeće , te da će je uskoro 
upoznati. 
Također, predsjednik VMO je informirao prisutne da je yoga za građane koja se održava u prostorima 
MO Škurinjska draga utorkom i četvrtkom bez naknade.   
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 16,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.   
                                                                                                                                                                   

 
              Zapisničar:                                                      Predsjednik  
                                                                                                                 VMO Škurinjska Draga: 

    
             Dragica Fadljević 

                                                                                                          Miroslav Deković 
                    

 


